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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Windisch László, az Állami Számvevőszék 
elnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mely jogszabály alapján lehet egy fideszes EP 
képviselő postás is, avagy Ön szerint normális eljárás az, hogy egy fideszes európai parlamenti
képviselővel küldi el az Állami Számvevőszék a válaszait az EP Költségvetési Ellenőrző 
Bizottságának?" 

Tisztelt Elnök Úr!

A  nepszava.hu  portálon  megjelent  „Irritáló,  ahogyan  az  Orbán-kormány  indokolatlan  és
diszkriminatív intézkedésekkel igyekszik helyzetbe hozni a hozzá közel álló vállalkozásokat”„ című
cikk arról ír,  hogy „az EP költségvetési  ellenőrző bizottságának elnöke a tényfeltáró küldöttség
magyarországi látogatása kapcsán felemlegette, hogy az Állami Számvevőszéktől senki sem volt
hajlandó válaszolni az uniós támogatásokról feltett kérdéseikre. Később az ÁSZ válaszát Deutsch
Tamás kézbesítette.”:

„A  hattagú  delegáció  azt  vizsgálta,  hogy  a  kormány  hogyan  teljesíti  az  uniós  források
folyósításához  kötött  feltételeket.  Mint  lapunk  elsőként  megírta,  a  Hohlmeier  által  vezetett
küldöttség  beszámolójában  súlyos  állítások  szerepelnek  a  politikai  alapú  osztogatásról  és  a
felvásárolni kívánt vállalatok megfélemlítéséről.

Az  elnök  a  szakbizottsági  vitában  irritálónak  nevezte,  ahogyan  a  kormány  indokolatlan  és
diszkriminatív  intézkedésekkel  igyekszik  helyzetbe  hozni  a  hozzá  közel  álló  vállalkozásokat,  és
megsemmisíteni azok uniós versenytársait.

– Számomra elfogadhatatlan,  hogy először figyelmen kívül hagynak egy bírósági  döntést,  majd
rendeletet hoznak az ítélet megsemmisítésére - idézett fel egy példát egy cég ellehetetlenítéséről.
Reményét fejezte ki, hogy a szabályok betartatásáért felelős Európai Bizottság a bíróság elé fogja
citálni a magyar kormányt a belső piaci törvényeket sértő magatartásáért.



Monika  Hohlmeier  felemlegette  azt  is,  hogy  találkozójukon  az  Állami  Számvevőszék  elnöke  és
munkatársai nem voltak hajlandók válaszolni az uniós támogatásokról feltett kérdéseikre.

– Ötször kérdeztem rá az ügyészséggel folytatott együttműködésükre, hiába. Aztán jóval a látogatás
befejezése után Deutsch Tamás kézbesítette nekünk az írásos választ. Furcsa, hogy az ÁSZ válaszát
egy fideszes EP-képviselő továbbítja - fejezte ki megrökönyödését a delegációvezető.”

 

Kérdezem Önt:

Mely jogszabály alapján lehet egy fideszes EP képviselő postás is, avagy Ön szerint normális eljárás
az, hogy egy fideszes európai parlamenti képviselővel küldi el az Állami Számvevőszék a válaszait
az EP Költségvetési Ellenőrző Bizottságának?

 

Budapest, 2023. szeptember 6.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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